
Zápisnica zo zasadnutia mediálnej komisie miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Dúbravka zo dňa 25.10.2017 

 

Prítomní: Vladimír Straka, Pavel Vladovič, Jozef Petrovský, Marcel Burkert, Peter Hanulík, 
Zuzana Morávková 

 

Program: 

1.  Otvorenie 

2.  Novembrové číslo novín 

3.  Vysielanie Dúbravskej televízie  

4.  Rôzne 

5.  Záver 

 

1. Vladimír Straka otvoril zasadnutie.  

 

2. Šéfredaktorka Lucia Marcinátová prostredníctvom Zuzany Morávkovej informovala 

o novembrovom čísle novín.  

Poslanci odobrili návrh na redizajn Dúbravských novín:  

Súhlas : Za  4      Proti: 0     Zdržal sa: 1 

Mediálna komisia sa zaoberala nespokojnosťou pána Hanulíka s neuverejnením jeho článku 

s názvom: „Balkánsky útok na nemocnicu Ružinov.“  

P. Hanulík: „Nie som zato aby niekomu sekali článok pred voľbami. Ani kritika, ani pozitívne. 

Považujem za deštruktívne hovoriť o tom, že Dúbravské noviny sú orientované len na 

Dúbravku.  

P. Burkert: My nemôžme rozhodovať o uverejnení článku.  

Pán Hanulík ďalej vyjadroval nespokojnosť s neuverejnením jeho článku a taktiež 

s krátkosťou reportáže na tému Herní v Dúbravskej televízií.  

P. Straka: „Mediálna rada sa môže nezáväzne vyjadrovať ale nemá kompetenciu rozhodovať. 

 



3.  Pán Vladovič navrhuje robiť viac besied v Dúbravskej televízií.  

 

4. V bode rôzne neboli prerokovávané žiadne ďalšie problémy.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
V Bratislave dňa 2.11.2017                                                       Zapísala: Zuzana Morávková 
 
 
 
 
Vladimír Straka (predseda mediálnej komisie)  ........................................................................... 
 

 


